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Zápis z 9. zasedání Akademického senátu 
č. j. UKFaF/465769/2021 
 
konaného 24. 11. 2021 od 14.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 
 
Přítomni: dr. Bárta Pavel, doc. Boušová Iva, Mgr. Brokešová Jana, doc. Červený Lukáš, Fecske 
Peter, Hanusová Anna, dr. Hošťálková Anna, Mgr. Horáček Ondřej, Jan Tomáš, Janovcová 
Hana, Mgr. Kerda Marek, doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim, dr. Kudláčková Zděnka, dr. 
Macháček Miloslav (část zasedání), doc. Malý Josef (část zasedání), Bc. Ocelková Anna, dr. 
Vraníková Barbora, prof. Zimčík Petr 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, doc. Roh Jaroslav, prof. Solich Petr, prof. Štaud 
František 
 
Sekretářka Akademického senátu: Bc. Štěpánová Dana 
 
Hosté: Ing. Klik Stanislav, Mgr. Matějka Lukáš, dr. Matouš Petr (část zasedání), Ing. Navrátilová 
Lucie (část zasedání) 
 
Omluveni: dr. Babica Jan, Khatibi Seyedmohammad, doc. Siatka Tomáš, prof. Šatínský Dalibor, 
prof. Doležal Martin 
 
Nepřítomen: Rataj Jan 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení  

2. Schválení programu 

3. Vystoupení vedení FaF UK 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

5. Projednání změny Řádu výběrového řízení UK 

6. Projednání jmenování náhradníků Disciplinární komise FaF UK 

7. Výsledky voleb zástupců FaF UK do Akademického senátu UK 

8. Projednání návrhu na navýšení kapacity předtermínů 

9. Různé 

 
1. Zahájení 
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9. zasedání AS FaF UK začalo ve 14.00 hod. v prezenční formě v zasedací místnosti děkanátu. 
Předseda AS FaF UK prof. Petr Zimčík přivítal vedení fakulty, senátory a pozvané hosty 
Skrutátory byli určeni a tichým souhlasem schváleni dr. Pavel Bárta a Anna Hanusová. Průběh 
zasedání AS FaF UK zapsala sekretářka senátu Bc. Dana Štěpánová. 
 
 
2. Schválení programu 
 
Senátoři s předstihem obdrželi pozvánku a program 9. zasedání AS FaF UK. K navrženému 
programu nebyly vzneseny žádné připomínky a náměty, nikdo ze senátorů nepožádal 
o doplnění programu, proto předseda senátu prof. Zimčík vyzval senátory k hlasování o jeho 
schválení.  
Hlasování: 17-0-0 (ano-ne-zdržel se)  
Závěr: AS FaF UK schválil program 9. zasedání AS FaF UK. 
 

 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• Covid-19: I přes stoupající počty nakažených výuka na FaF UK zatím probíhá 

v normálním režimu. Samotní studenti univerzity apelují na politiky, aby VŠ fungovaly 

co nejdéle bez omezení. Proočkovanost studentů se podle údajů KaM Na Kotli 

pohybuje kolem 80 %. 

• Testování zaměstnanců: Nové vládní nařízení uděluje povinnost zaměstnavateli 

testovat neočkované zaměstnance. Očkovaní a lidé, kteří prodělali onemocnění covid-

19 a spadají do ochranné lhůty 180 dní od prodělané nemoci, se testovat nemusí. První 

antigenní testování zaměstnanců, a to formou samotestů, proběhne na FaF UK 29. 11. 

2021. Studenti se testovat nemusí. Dle informací paní tajemnice Ing. Vlčkové budou 

samotesty poskytnuty z rektorátu UK, fakulta bude řešit vnitřní logistiku. 

• Mephared II: Příprava probíhá. Upřesňují se požadavky pro projektanty, jedná se 

o aktualizaci fiše (navýšení cen). 

 

Prof. Šimůnek předal informace od prof. Doležala, který se z dnešního zasedání AS omluvil. 
 
Oblast vnějších vztahů 

• DOD – prezenčního Dne otevřených dveří dne 11. 11. 2021 se účastnilo více než 150 

zájemců o studium. Dotazník spokojenosti vyplnilo 43 návštěvníků, z nichž všichni 

plánují podat přihlášku ke studiu na naší fakultě. Poděkování patří prezidentovi a 

exprezidentce studentského spolku, studentům (průvodcům) a zástupcům vybraných 

kateder a pracovišť fakulty za hladký průběh DOD. 

• Jednodenní juniorská Univerzita Karlova – na DOD navázalo další kolo JJUK. Prezenční 

formy přednášek se účastnilo celkem 62 studentů ze 73 registrovaných. Test psalo 60 

zájemců, z toho bylo 46 úspěšných a 14 neúspěšných. Celková úspěšnost testů tedy 

byla 77 %. Další termíny DOD a JJUK jsou naplánovány na středu 8. 12. 2021 (obojí 

online) a sobotu 8. 1. 2022 (obojí prezenčně v Hradci Králové). 
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• Gaudeamus Brno – ve dnech 23. – 26. 11. probíhá veletrh vysokých škol v Brně 

za aktivní účasti FaF UK.  

• Galerie Na Mostě – v pondělí byla otevřena nová výstava, tentokrát vystavujeme práce 

dětí a vnoučat zaměstnanců (memoriál prof. Haise).  

• ve středu 8. 12. 2021 od 19:00 se uskuteční Vánoční koncert v Městské hudební síni, 

vystoupí Královéhradecké kvarteto, na programu budou populární vánoční melodie a 

české koledy, přepokládáme i malé pohoštění po koncertě, samozřejmě vše bude 

záviset na aktuální epidemické situaci. 

 

Oblast mezinárodních vztahů 

• Podpora virtuální mobility na UK – od 3. 12. probíhá sběr kurzů, které jsou určené 

k virtuální mobilitě v rámci Aliance 4EU+ a strategických partnerů. Zároveň do 30. 11. 

lze podávat žádost o příspěvek z nového fondu POVIM (Podpora virtuální mobility). 

Zveřejněno na intranetu 8. 11. 2021. 

 

Dotazy a odpovědi: 
Senátor Fecske Peter se zeptal, jestli se FaF UK bude účastnit mezinárodního veletrhu 
vzdělávání PRO EDUCO v Košicích.  
Prof. Šimůnek odpověděl, že jsme se na tento veletrh vzdělávání připravovali, ale vzhledem 
k epidemiologické situaci se konání tohoto veletrhu přesunulo z prosince 2021 na 16. – 17. 2. 
2022.  
 
 
Prof. Štaud: Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Opatření děkana ohledně vypisování státnicových termínů. Prof. Štaud poděkoval 

za věcné připomínky senátora Tomáše Jana.  

• Připravují se stipendia:  

o Prospěchová stipendia, která se udělují v souladu se stipendijním řádem. Letos 

získá prospěchové stipendium cca 100 studentů studijního programu Farmacie 

a cca 20 studentů z ostatních studijních programů. Tento materiál bude 

předložen senátorům na příštím zasedání AS FaF UK.  

o Sportovní a stipendia zvláštního zřetele hodná. Studenty mohou nominovat 

vyučující i studenti. Sportovní stipendia řeší stálá sportovní komise, stipendia 

zvláštního zřetele hodná řeší kolegium děkana. Návrhy se mohou podávat 

do ledna 2022. 

 

prof. Nachtigal: Studijní záležitosti /Laboratorní diagnostika  
ve zdravotnictví, Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví, Pharmacy, 
Pharmacetical Sciences/ 

• Studium v anglickém jazyce: Edukují se studenti 1. a 2. ročníku. Probíhají schůzky se 

studenty obou ročníků. Vysvětluje se jim, jak studovat na FaF UK, systém zkoušení, 

systém kreditů, je apelováno na vyplnění ankety k hodnocení studia. 

• Komise SZZk na Krétě: Studium ukončí posledních 5 studentů, potom po 7 letech 

ukončí FaF UK svoje působení na Krétě.  
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Dotazy a odpovědi: 
Senátorka Ocelková Anna se zeptala, kdy budou zveřejněny magisterské státnicové otázky 
pro studijní program BLDZ. 
Prof. Nachtigal odpověděl, že členové státnicových komisí mají nové otázky odevzdat do 26. 
11. 2021, pak budou vyvěšeny. 
 
Doc. Kučera se zeptal, jakým způsobem bude probíhat obhajoba DP studentů z Kréty? 
Prof. Nachtigal odpověděl, že obhajoby DP budou probíhat online. Vyučující do komisí jsou už 
nominovaní. Studenti na Krétě budou svoje DP obhajovat z učebny MBS College of Crete. 
Prezenční SZZk proběhnou o týden dříve než u nás.  
 
Senátor Fecske Peter se dotázal za omluveného senátora Khatibiho ohledně náhrady 
praktických cvičení u zahraničních studentů, kterým se nepodařilo napsat přístupový test na 
cvičení na Katedře farmakognozie. Zda je běžné, že pokud se studentovi nepodaří dobře 
napsat test, musí odejít a nemůže se praktických cvičení účastnit, cvičení je povinen nahradit, 
a to za úplatu 15 tis. Kč. Dotaz směřoval k tomu, zda se jedná o placenou náhradu jako 
v případě absence. 
Prof. Nachtigal sdělil, že k placení náhradních praktických cvičení dochází jen tehdy, pokud se 
student neúčastní praktických cvičení opakovaně a bez omluvenky. Dr. Hošťálková podotkla, 
že toto by mělo být komunikováno se studenty i vyučujícími. 
 
Místopředseda AS Jan Tomáš požádal o informování studentských senátorů o výsledku 
hodnotící studentské ankety. 
Prof. Štaud odpověděl, že i v minulých letech byla předsedkyně AS FaF UK a předseda Studijní 
komise informováni o slovních hodnoceních ankety s doporučením, a mohli předat tyto 
informace i zástupcům studentů v AS. 
 
Doc. Kučera se dotázal, kdy budou výsledky studentské ankety zpřístupněny, že se zatím 
k výsledků nelze dostat. 
Prof. Štaud odpověděl, že toto diskutoval s dr. Koulou, který si není vědom žádné změny, která 
by způsobila, že se nyní k výsledkům ankety mohou dostat jen vedoucí kateder. Dr. Koula zjistí, 
co se v SISu změnilo, proč došlo k této situaci, a dá vyučujícím vědět. 
 
Doc. Červený se zeptal, jakou bude mít hodnotící anketa vypovídající hodnotu, když prakticky 
celý minulý akademický rok proběhl v online formě. 
Prof. Štaud odpověděl, že naprostá většina slovních hodnocení hodnotí úroveň online výuky. 
 
 
doc. Roh /Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií/ 

• Pozvánka ke „kulatému stolu“ (25. 11.) k připravované koncepci hodnocení vědy na 

FaF UK. Diskuze o dílčích změnách, ke kterým v rámci hodnocení vědy dojde.  

• V prosinci 2021 končí projekt Progres, připravuje se zahájení projektu Cooperatio, 

mezifakultně se řeší koncepce rozvoje vědní oblasti a principy financování. 

• Doktorské studium: Proběhlo roční hodnocení za minulý akademický rok. Bylo 

hodnoceno 145 doktorandů. Hodnocení „A“ získalo 131 doktorandů, hodnocení „B“ 

získalo 11 doktorandů a 3 doktorandi byli hodnoceni známkou „C“. V případě těchto 

tří studentů bude přikročeno k ukončení studia. 
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• Projekt GAUK: Fakulta podal celkem 34 žádostí – 13 do lékařských věd, 20 

do přírodních věd, 1 do společenských věd, podsekce historie. 

Doc. Roh poté pogratuloval dr. Kudláčkové a Tomáši Janovi ke zvolení do AS UK. 
 
Místopředseda AS doc. Krátký se zeptal, z jakého důvodu byli tři PGS studenti hodnoceni 
stupněm C. Prof. Štaud sdělil, že v rámci oboru Farmakologie a toxikologie se jedná o studenty, 
kteří zcela přestali komunikovat, ale studium sami neukončili.  
 
 
prof. Solich: Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty 

• EFSA-CDN: Největší fakultní projekt. Proběhla schůzka, na které se mimo jiné jednalo 

o prodloužení tohoto projektu, které bude fakulta navrhovat. Zároveň prof. Solich 

informoval o stavu plnění indikátorů projektu. Dále se jednalo o podpoře PGS 

konference, možném celofakultním setkání zaměstnanců a mezinárodní advisory 

board projektu v r. 2022. 

• STARSS: 2. – 3. 12. 2021 proběhne hybridně mezinárodní konference, které se 

prezenčně zúčastní 4 zahraniční experti. 

• FAFÍK: MPSV podpořilo fungování dětských skupin. Změnil se nájemce budovy, 

ve které je dětská skupina umístěna. Proběhla schůzka s novým majitelem, jednalo 

se o nových podmínkách včetně výše nájemného. Schůzka byla konstruktivní a věcná, 

FAFÍK bude s největší pravděpodobností zůstávat ve stávajících prostorách.  

 
 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

• VZ na úklid: Od ledna 2022 byla uzavřena smlouva se společností ZENOVA services, 
s.r.o. Firma přejímá některé pracovníky úklidu, kteří již nyní na FaF UK pracují. 
V případě nespokojenosti se stávajícími pracovníky úklidu, je třeba dát vědět Ing. 
Polanskému. Tito pracovníci by v nové úklidové firmě nenastoupili. 

• 1. 12. 2021 – Spuštění projektu na zlepšení studijního a pracovního prostředí na FaF 
UK. Studenti i zaměstnanci FaF UK mohou podávat svoje návrhy a nápady na případné 
zlepšení pracovního prostředí na FaF UK. 

• Kontrola BOZP z inspektorátu práce proběhla 19. až 25. 10. 2021. Nebyly zjištěny 
žádné závažné závady a nedostatky, drobné budou odstraněny do konce roku. 

• Tenisový klub Eden nabídl zaměstnancům FaF UK výhodné ceny za pronájem 
nafukovací tenisové haly. 

• Připravuje se opatření děkana ohledně používání jednotných fakultních e-mailových 
adres pro studenty. 

 
Dotazy a odpovědi: 
Dr. Kudláčková poprosila, jestli by se mohla vznést znovu žádost na rektorát ohledně umístění 
malého potravinového automatu v kampusu. Studenti i zaměstnanci kampusu by velmi 
ocenili, kdyby nějaký automat na potraviny v budově kampusu byl. 
Ing. Vlčková sdělila, že pořízení potravinového automatu nebylo doporučeno ze strany 
univerzity ani po uplynutí doby udržitelnosti projektu. Bylo to z důvodu neuplatňování DPH 
při výstavbě budovy kampusu. Paní tajemnice přislíbila znovu toto téma na rektorátu otevřít. 
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Dr. Vraníková se zeptala, jestli se používání jednotných mailových adres studentů bude týkat 
i programu Moodle a ostatních výukových programů. 
Ing. Vlčková odpověděla, že v rámci jakékoliv komunikace na UK by se měla používat výhradně 
fakultní e-mailová adresa. Místopředseda AS Jan Tomáš doplnil, že jde zejména o problém 
jiných fakult UK, jde stran univerzity o určitou formu nátlaku. Týká se i registrace do třetích 
služeb zprostředkovaných UK. Zároveň tím nebude nijak dotčena možnost přeposílání zpráv 
na soukromý e-mail. Předseda AS prof. Zimčík podotkl, že mnoho studentů nemá 
institucionální e-mail ani zadaný v SIS. Dle informací Ing. Vlčkové a prof. Štauda jsme byli 
naopak na univerzitě chváleni.  
 
Senátor Fecske připomenul, že mikrovlnné trouby v denní místnosti studentů stále nejsou, a 
dále se zeptal, na koho se mají studenti a zaměstnanci obracet v případě nějakého nedostatku 
při úklidu např. dlouhodobě chybějící mýdlo, toaletní papír atd.  
Ing. Vlčková odpověděla, že je třeba obrátit se na pracovníky IPTO – Ing. Polanského, popř. 
pana Šimka, kteří předají informace denní úklidové službě, případně využít ServiceDesk. 
Mikrovlnné trouby jsou objednány. Do diskuse se dále zapojili Mgr. Kerda (studenti se 
na ServiceDesk nedostanou) a senátor Fecske. 
 
Doc. Kučera se zeptal, jestli je možné převést si část nedočerpaných finančních prostředků na 
projektu Progres do roku 2022. 
Ing. Vlčková a prof. Šimůnek sdělili, že prostředky z projektu se musí vyčerpat do konce roku 
2021, protože tento projekt v letošním roce končí. 
 
Dr. Kudláčková se dotázala, jestli bude nová úklidová služba uklízet i v budově na Zámostí. 
Ing. Vlčková odpověděla, že firma ZENOVA services, s.r.o. bude uklízet i na Zámostí a jedná se 
o tom, že by začala uklízet už v prosinci. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 

 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

 
Předseda AS FaF UK předal slovo senátorovi AS UK za FaF UK Tomáši Janovi. 

• Proběhlo finále vysokoškolského hokeje, UK podesáté zvítězila. 

• Do prvních ročníků fakult na UK se zapsalo 99,5 % loňského počtu studentů. Jen tři 

fakulty měli pokles v počtu zapsaných studentů. Největší pokles zaznamenala 

Katolická teologická fakulta, pokles o 28 % oproti minulému roku. 

• Výzva studentských senátorů členům Vlády a Parlamentu ČR k zachování prezenční 

výuky na VŠ, která mj. zdůraznila důležitost vzdělávání i s ohledem na psychické zdraví. 

• UK si zadala výzkum u společnosti Ipsos ohledně maturantů a uchazečů o studium 

na UK. Z výzkumu vyšlo najevo, že si středoškoláci nejvíce cení informací, které získají 

od svých starších spolužáků, kteří zde již studují. 

• Vypsána výběrová řízení na pozici kancléře UK a ředitele Kolejí a menz UK. 

 

Doc. Červený doplnil sdělení informacemi z jednání sněmu Rady vysokých škol ohledně 

pomoci studentů v pandemické situaci, která má zůstat na dobrovolné bázi. 
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Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 
 

 
5. Projednání změny Řádu výběrového řízení UK 
 

Senátoři dostali s předstihem podklady k tomuto bodu a mohli se k danému tématu vyjádřit. 
Nebyla vznesena žádná doplnění a připomínky. 
 

Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí změny Řádu výběrového řízení UK a nemá k předloženému 
dokumentu žádné připomínky. 
 
 
6. Projednání jmenování náhradníků Disciplinární komise FaF UK 
 
Ukončením studia Jakuba Mišíka na FaF UK se ukončilo i jeho členství v disciplinární komisi 
FaF UK, dále náhradnice (RNDr. Vu) ukončila studium. Na uvolněnou pozici se přesunula Ing. 
Peřinová, která byla náhradnicí za studenty. Tímto jejím přesunem není nikdo na pozici 
náhradníků za studenty a je třeba náhradníky zvolit. Děkanem byli navrženi dva kandidáti, 
kteří se svojí nominací souhlasí. Souhlas se jmenováním náhradníků za studenty 
do disciplinární komise proběhne tajným hlasováním. Navržená volební komise je ve složení: 
doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D., a Mgr. Ondřej 
Horáček. 
 
Hlasování: 17-0-2 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK ustanovil komisi pro zjišťování výsledků tajného hlasování o náhradnících 
Disciplinární komise FaF UK ve složení: Mgr. Ondřej Horáček, doc. PharmDr. Mgr. Martin 
Krátký, Ph.D., a doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 
 
Předsedou komise se stal doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 
Výsledek tajného hlasování: 
Bylo vydáno 19 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 19 platných hlasovacích lístků.  
Jana Sýkorová   získala 19-0-0 (ano-ne zdržel se) 
Seyedmohammad Khatibi získal 17-0-2 (ano-ne-zdržel se) 
 
Závěr: AS FaF UK schválil návrh děkana na jmenování (doplnění) dvou náhradníků Disciplinární 
komise FaF UK, kterými jsou Seyedmohammad Khatibi a Jana Sýkorová. 
 
 
7. Výsledky voleb zástupců FaF UK do Akademického senátu UK 
 
Ve dnech 9. -10. 11. 2021 proběhly elektronické volby zástupců FaF UK do AS UK. S výsledky 
voleb členy AS FaF UK seznámil dr. Petr Matouš, předseda dílčí volební komise. 
 
Z celkového počtu 126 oprávněných voličů z řad akademických pracovníků se voleb zúčastnilo 
83 voličů tj. 66 %. Platných bylo 83 volebních lístků.  
 
PhDr. Zdeňka Kudláčková, Ph.D. získala 53 platných hlasů 
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PharmDr. Eduard Jirkovský, Ph.D. získal 37 platných hlasů 
 
Jako náhradníci byli zvoleni: 
Prof. RNDr. Petr Solich, CSc.  získal 29 platných hlasů 
PharmDr. Eva Šnejdrová, Ph.D. získala 27 platných hlasů 
 
 
Z celkového počtu 1441 oprávněných voličů z řad studentů se voleb účastnilo 86 voličů, tj. 
6 %. Bylo odevzdáno 80 platných volebních lístků, 6 voličů se zdrželo. 
 
Mgr. Eliška Voříšková  získala 66 platných hlasů 
Tomáš Jan   získal 48 platných hlasů 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o průběhu a výsledcích řádných voleb do AS UK 
pro funkční období 1. 2. 2022 – 31. 1. 2025. 
 
 
8. Projednání návrhu na navýšení kapacity předtermínů 

 
Ze studentské části AS byl vznesen návrh na podpoření vypisování předtermínů 
ve státnicových ročnících. Tento návrh představila senátorka Anna Hanusová. Sdělila, že tento 
návrh byl studentské komoře AS předán zástupci studentů 3. ročníku, které letos čekají první 
průběžné závěrečné zkoušky. Studenti si přejí udělat zkoušky z většiny neprofilových 
předmětů v předtermínech, aby měli více času na přípravu na průběžné státní zkoušky. Byla 
udělána anketa, které se zúčastnilo 103 studentů třetího ročníku, téměř každý v anketě 
zúčastněný student by využil možnost předtermínu v předmětech: Zdravotnické prostředky, 
Fyzikální základy lékových forem, Biologická léčiva, Právo a etika. 
 
Prof. Zimčík řekl, že zásadní problém s vypisováním předtermínů by být neměl, bude ale 
záležet na časových a personálních možnostech vyučujících. Důležité je, aby bylo 
odpřednášeno, co je potřeba a aby proběhla všechna praktická cvičení z daných předmětů. 
Termíny dále musí být vypsány podle pravidel zkušebního řádu. 
 
Prof. Šimůnek řekl, že na příštím zasedání kolegia děkana bude apelovat na vedoucí kateder, 
aby se kapacity předtermínů navýšily hlavně v zápočtovém týdnu. 
 
Prof. Štaud doplnil, že garanti příslušných předmětů dostanou e-mail ohledně vypisování 
předtermínů.  
 
Do diskuse se dále zapojili doc. Malý, doc. Kučera, doc. Krátký, dr. Vraníková, prof. Šimůnek, 
P. Fecske, A. Hanusová, H. Janovcová a dr. Matouš, někteří opakovaně.  
 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK projednal návrh na navýšení kapacity předtermínů u nestátnicových 
předmětů v ročnících obsahujících státní závěrečné zkoušky, tento návrh podporuje a žádá 
garanty těchto předmětů o aktivní spolupráci. 
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9. Různé 
 

Schválení zápisu z 8. zasedání AS FaF UK ze dne 20. 10. 2021. 

Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 8. zasedání AS konaného dne 20. 10. 2021. 
 

Předseda AS FaF otevřel diskuzi v bodu Různé: 

 

Prof. Zimčík: Výzva vůči studentské komoře AS k projektu MEPHARED II. I studenti se mohou 

vyjádřit a vznést případné připomínky a nápady k projektu. Byla nabídnuta možnost schůzky 

členům SK AS FaF UK, na které by měli být i zástupci LF HK UK.  

 

Doc. Červený zmínil, že zahraniční postgraduální studenti studující v anglickém jazyce nemají 

nárok na sociální stipendium poskytované rektorátem, jsou tedy oproti českým studentům 

znevýhodněni. Jestli by byla nějaká možnost změny, aby obě skupiny studentů měly rovné 

podmínky ke studiu. 

Doc. Roh bude tuto otázku řešit s vědeckým oddělením. Dále se k dané právní úpravě vyjádřili 

Mgr. Matějka a doc. Krátký. 

 

Doc. Červený dále zmínil informace z Rady vysokých škol. Na stránkách Rady VŠ je uvedena 

koaliční smlouva nově zvolené vládní pětikoalice. Je v ní uvedeno, že do školství a vědy by 

mělo jít 5,2 % HDP, stejným dílem by měla být podporována výuka a věda, reforma 

financování doktorského studia bude součástí reformy nového vysokoškolského zákona, má 

se zvýšit alokace finančních prostředků na základní výzkum. Řešila se také problematika 

metodika hodnocení vědy podle M17+ a podfinancování grantových agentur (GAČR, TAČR). 

 

Dr. Kudláčková poděkovala senátorce Hanusové za organizování seminářů z psychohygieny 

pro studenty. První seminář proběhl prezenčně, druhý seminář se bude konat online. 

Přihlášených bylo 70 studentů, tedy maximální kapacita.  

 

Místopředseda AS Jan Tomáš poděkoval Ing. Navrátilové, vedoucí studijního oddělení, 

za konstruktivní a přátelskou schůzku k řešení komplikací spojených se zápisem do 1. ročníku 

studia. 

 

Senátor Fecske zmínil problematiku rozbitého laboratorního skla v rámci praktických cvičení. 

Různé katedry se k tomuto staví různě. Někde je po studentech vyžadováno uhrazení 

rozbitého skla, na jiných katedrách studenti nic platit nemusí.  

Doc. Krátký, jako garant předmětu Chemická laboratorní technika, navrhl uskutečnit schůzku 

studentů a zástupců kateder, kde studenti pracují ve cvičeních s laboratorním sklem, aby se 

tato problematika projednala a navrhlo se jednotné řešení pro všechny katedry stejné a 

vstřícné pro studenty. Požádal senátora Fecskeho, zda by se organizace schůzky ujal. 

Ing. Vlčková vyjádřila zájem o účast na této schůzce. 

 

Doc. Roh sdělil, že se na univerzitě projednává a řeší nákup elektronických informačních 

zdrojů na dalších pět let. V příštích letech se očekává poměrně velký nárůst cen těchto zdrojů. 
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Nyní se jedná o tom, které zdroje bude centrálně hradit univerzita a které budou hradit 

fakulty. Hlasování fakult probíhalo na základě jejich FTE síly, která je nejen u FaF samotné, ale 

i v součtu se všemi pěti lékařskými fakultami UK, velmi malá. Všechny tyto fakulty dohromady 

neměly dostatečně silný hlas, aby si prosadily jakoukoliv databázi, kterou by hradila 

univerzita. Síla hlasu FTE těchto fakult v rámci UK je cca 30 %. Aby došlo k prosazení 

do páteřních databází, bylo potřeba cca 54 % FTE. FaF a lékařské fakulty UK žádají o přidání 

4 databází, které by byly hrazeny ze zdrojů UK. Informaci doplnil místopředseda AS Jan Tomáš. 
 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Předseda senátu poděkoval všem za účast na 9. zasedání AS FaF UK a připomněl termín 

dalšího zasedání, které proběhne 15. 12. 2021 v zasedací místnosti děkanátu od 14 hod. 

 

9. zasedání AS FaF UK bylo ukončeno v 17:30 hodin. 

 

Zapsala: Bc. Dana Štěpánová  

 

Ověřili:  prof. PharmDr. Petr Zimčík, Ph.D. 

doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

 

V Hradci Králové 24. listopadu 2021. 
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Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 9. zasedání AS FaF UK dne 24. listopadu 2021 

 

Usnesení 09-1: AS FaF UK schválil program 9. zasedání AS FaF UK. 
Usnesení 09-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
Usnesení 09-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
Usnesení 09-4: AS FaF UK vzal na vědomí změny Řádu výběrového řízení UK a nemá 

k předloženému dokumentu žádné připomínky. 
Usnesení 09-5: AS FaF UK ustanovil komisi pro zjišťování výsledků tajného hlasování 

o náhradnících Disciplinární komise FaF UK ve složení: Mgr. Ondřej 
Horáček, doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., a doc. PharmDr. 
Radim Kučera, Ph.D. 

Usnesení 09-6: AS FaF UK schválil návrh děkana na jmenování (doplnění) dvou 
náhradníků Disciplinární komise FaF UK, kterými jsou Seyedmohammad 
Khatibi a Jana Sýkorová. 

Usnesení 09-7: AS FaF UK vzal na vědomí informace o průběhu a výsledcích řádných 
voleb do AS UK pro funkční období 1. 2. 2022 – 31. 1. 2025. 

Usnesení 09-8: AS FaF UK projednal návrh na navýšení kapacity předtermínů 
u nestátnicových předmětů v ročnících obsahujících státní závěrečné 
zkoušky, tento návrh podporuje a žádá garanty těchto předmětů 
o aktivní spolupráci. 

Usnesení 09-9: AS FaF UK schválil zápis z 8. zasedání AS konaného dne 20. 10. 2021. 
Usnesení 09-10: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 

 
 
Zapsal: prof. PharmDr. Petr Zimčík, Ph.D. Ověřil: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 
 
 


